
                                                                                                                                    

Referat af ordinært bestyrelsesmøde 13/6-2016 
 
Tilstede. 
 
Anette Holm 
Michael Work 
Kit Kjældman 
Thomas Christenen 
 

Fraværende  
 
Anni Kullebo 
Christian Kirkegaard 
Jane Elfling 
 

1. Spørgetid for grundejere. Ingen grundejere var mødt op. 
 

2. Yousee. Der er aftalt at der bliver lavet et brev til alle grundejere med alle spørgsmål og 
svar vedrørende den nye Yousee aftale. 

 
3. Finansiering af ny asfalt. Der er lavet aftale om nyt banklån. 

 
4. Status på ny asfalt. Det går derudad planen bliver overholdt. 

 
5. Stolper. Der er flere stolper vi skal have lavet. Thomas hører en tømrer ad hvornår det kan 

laves. 
 

6. Grønne områder. Der er gang i projekterne, der er aftalt at Bondes have styrer hvornår de 
forskellige projekter bliver udført. 

 
7. Økonomi, ser fint ud, der er ikke de store bemærkninger. 

 
8. Arbejdsopgaver: 

A. Mail. Det er aftalt at medlemmer af bestyrelsen skiftes til at svare mails. Det er aftalt at 
man tager en 1 uge ad gangen på skift. Webmail er sat op til at medlemmerne kan tilgå 
fra fjern computere. 

B. Dagsorden. Grundrids laves ved foregående bestyrelsesmøde. Extra punkter kan 
påføres. Referat af Bestyrelsesmøde færdig gøres af Thomas. 

C. Information. På bestyrelsesmøde hvis muligt, ellers aftales hvem der laver det. 
 

9. Nye tagrender. Der arbejdes på en renovering da det ved gennemgang er konstateret at 
standen ikke var så dårlig som først antaget. Thomas tager dette sammen med stolperne. 

 
10. Boldmur. Bygges 9-10. Juli af Thomas og Michael. Der annonceres efter hjælp på 

hjemmesiden og via FB. Thomas sørger for materialer og pælebor i ugen op til.  
 

11. Fartbump. Det undersøges i kommunen om der er mulighed for at få etableret fartbump 
på stamvejene. 



                                                                                                                                    
 

12. Indkomne mails fra grundejere er gennemgået og besvaret. 
 

 
 


